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Proszq pana prezydenta o wyja5nienie dlaczego Urzqd Miasta od lipca
2015r. blokuje sprzeda2 mieszkari z bonifikatq dla pana

, zamieszkatego przy ul. Reymont;
Nasz mieszkaniec zajmuje 50 % budynku z I943r., kt6ry wymaga
gruntownego remontu. Pan , ktdrego rodzina zamieszkuje
w tym lokum nieprzerwanie od 1946r. deklaruje odnowienie tej
nieruchomoSci z przylqczeniem do niej sieci cieplowniczej po nabyciu
wlasnofci w oparciu o bonifikatg obowiqzujqcq w momencie zloienia
przez niego dokument6w w 2015r.

W moim przekonaniu prawo nie moie dzialai wstecz, czyli czym zaslania
siq Urzqd Miasta na podstawie uchwaly 228.tl.2016r.
Proszg o pozytywne dla mieszkarica rozwiqzanie tej sprawy , kt6ra
w konsekwencji bqdzie r6wniei korzystna dla miasta.

'(3rlW imieniu mieszkaric6w ulicy Zachodniej proszq o inforrnacjg czy
przebudowa tej ulicy zwfaszcza na odcinku od Alei Jana pawla ll do
ul. Pocztowej przebiega zgodnie z harmonogramem rob6t.
Mieszkaricy SA poirytowani rilimaczym tempem rob6t i trudnojciami
dostqpem pieszym i samochodowvm do swoich oosesii.

l. W imieniu mieszkadc6w oraz dzieci przechodzqcych ul. Labqdziq
do Zespolu 5zk6l nr. 12 w Michelinie , oraz przedszkola przy ul. Cienistej
proszq o zainstalowanie dwdch prog6w zwalniajqcych ruch pojazd6w
samochodowych we na wspomnianej ulicy.
Na uficy tabqdziej nie ma chodnika. Z jednej strony jest lasek z drugiej
posesje mieszkadc6w. przechodnie maja problem z ucieczka



z rozpqdzonymi autami. Jest to ulica kt6rq przechodzi najbliiszq drogq

do szkoty przedszkola duia ilo6d mieszkaric6w z osiedla zlokalizowanego
przy ulicach Bartnickiej i Letniej. Dla poprawy bezpieczeristwa pieszych

jeden z prog6w powinien by6 zainstalowany w pobliiu skrzyZowania

z ulica Pawiq z drugi w pobltiu przedszkola na wysokoici posesji nr. 20 na

ul. tabqdziej.

Proszq pana prezydenta o informacjq , czy celowym jest wydatkowanie
Srodk6w publicznych na zakup czytnika i skanera do mikrofilm6w
w Miejskiej Bibliotece Publicznej , kt6ra dysponuje iadnym mikrofilmem.
Proszg r6wniei o wyjaSnienie czy udzial MBP w projekcie ,, Digitalizacja

zasob6w dziedzictwa regionalnego" jest zasadny biorqc pod uwagq

wydatkowanie kwoty 678 tyi zl przy wkladzie wfasnym 100 ty5 zi na

potrzeby jednorazowe tej plac6wki. Moie duio taniej bylo by zlecii takq
formq archiwizacji firmie zewnqtrznej a nie wydawai ogromne Srodki dla
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